
Obec Milín
Zastupitelstvo obce Milín

Zápis 
z 2. zasedání Zastupitelstva obce Milín, 
konaného dne 09.11.2022 ve Rtišovicích

Přítomni: členové ZO dle prezenční listiny 
Omluveni: Olga Černá, Jiljí Bejček 
Veřejnost: 21 občanů
Hosté: Mgr. Michal Solnický - Pozemkový úřad Příbram, Ing. Pavel Prihara a Ing. Jana Priharová – 
zpracovatelé Komplexních pozemkových úprav

1) Zahájení, kontrola usnesení z   minulého ZO,   určení ověřovatelů  
Jednání zahájil (v 18:00 h) a řídil starosta obce Vladimír Vojáček. Přivítal přítomné členy ZO, občany ze
Rtišovic, kterým poděkoval za přijetí. Konstatoval usnášeníschopnost ZO (13 členů). 

Zápis z ustavujícího ZO ze dne 24.10.2022 byl Eduardem Vondráškem a Ondřejem Štvánem ověřen. Nikdo
ze zastupitelů neměl k zápisu připomínku nebo námitku. 

Ověřovatelé dnešního zápisu: Dana Reiterová (přijímá) a Marie Vacková (přijímá). 

2) Schválení programu jednáním
Starosta  navrhl  doplnění  programu o body Rezignace  a volba členů kontrolního a  finančního výboru a
Rozpočtová změna č. 5. Nikdo další doplnění nenavrhl.

Usnesení:
ZO schvaluje program jednání: 
Program: 
1. Zahájení, kontrola usnesení z minulého ZO, určení ověřovatelů
2. Schválení programu jednání
3. Plán společných zařízení - Komplexní pozemkové úpravy v k. ú. Rtišovice
4. Požární zbrojnice Rtišovice – stavební úpravy s přístavbou
5. Rezignace a volba členů Kontrolního a Finančního výboru obce Milín
6. Rozpočtová změna č. 5
7. Interpelace, diskuse, závěr

Hlasování: Pro: 13 Proti: 0 Zdržel se: 0

Schváleno Usn. ZO 17/2022-2026

3. Plán společných zařízení - Komplexní pozemkové úpravy v k. ú. Rtišovice
Úvodem zástupce Státního pozemkového úřadu, pobočky Příbram pan Michal Solnický shrnul dosavadní
průběh a další postup Komplexních pozemkových úprav v k. ú. Rtišovice (dále KPÚ).

Starosta  uvedl,  že  KPÚ jsou  realizovány  jen  mimo  zastavěné  území  obce  a  skutečnost  velmi  malého
množství pozemků ve vlastnictví obce. Realizace samotného Plánu společných zařízení (dále PSZ) – cesty,
apod. bude na pozemkovém úřadu. 

Zpracovatel Pavel Prihara představil samotný PSZ. Starosta připomněl účel navrhovaných opatření a označil
nejdůležitější návrhy PSZ z pohledu obce: cesty VC1-R-A a VC1-R-B. Doplnil, že bude obec ráda, když celý
proces příprav a projektu bude hotov do 2 let. Následná realizace bude záležet na možnostech financování
navržených cest ze strany státu prostřednictvím Pozemkového úřadu.

Diskuse občanů:
- příjezd/přístup do obce (nová cesta VC1-R-A) souhlas s tímto řešením,

Strana 1 (celkem 4)



- pěšina mimo správní území obce Milín od rybníka Kacíř na Luh, kde letos probíhaly stavební práce a
nebyla průchozí potřeba udržovat ji, i když není na katastru obce, ale občané Rtišovic ji užívají
- pěšina ze Rtišovic směrem na Milín kolem Slámů (přes k. ú. Vrančice)  - starosta uvedl, že v projektu na D4
je připraven podchod s návazností na lokalitu Kojetín
- autobusová zastávka po ukončení stavby D4 – V. Vojáček uvedl, že se s ní počítá o cca 100 m jižně oproti
stávající zastávce na území obce Vrančice u obslužné komunikace

Usnesení:
ZO 
dle § 15 vyhlášky č. 13/2014 Sb., o postupu při provádění pozemkových úprav a náležitostech návrhu
pozemkových úprav,  v  platném znění  schvaluje  Plán společných zařízení  Komplexní  pozemkové
úpravy k. ú. Rtišovice (zpracovatel: Ing. Pavel Prihara a Ing. Jana Priharová).

Hlasování: Pro: 13 Proti: 0 Zdržel se: 0

Schváleno Usn. ZO 18/2022-2026

4. Požární zbrojnice Rtišovice – stavební úpravy s přístavbou
Starosta SDH Rtišovice T. K. shrnul historii  požární zbrojnice. Starosta obce sdělil,  že obcí byla podána
žádost  o  stavební  povolení.  Nastínil  možné  varianty  realizace:  zadat  stavbu  celou  nebo  jistým  dílem
svépomoc místních. Místní s variantou svépomoci sami počítají. 

Proběhla diskuse nad tím, zda stavbu odstranit celou nebo navázat na současné obvodové zdi.

Zástupci  SDH  padl  návrh  na  doplnění  projektu:  přípojka  NN.  U  dalších  návrhů  úprav  starosta  obce
připomněl, že se jedná o garáž, resp. skladovací prostor a není potřeba budovat další objekt pro spolkovou
činnost  – již ve Rtišovicích je. Bude nutná i úprava návrhu likvidace srážkových vod.

Starosta obce uvedl, že obec bude hledat vhodné dotační tituly a způsob zapracování do rozpočtu obce na
rok 2023. Zastupitel Jiří Peterka přislíbil součinnost s úpravou projektové dokumentace a výkazem výměr a
rozpočtem projektu.

ZO 
bere na vědomí
projektovou přípravu stavby: Požární zbrojnice Rtišovice – stavební úpravy s přístavbou
Bez hlasování.

5. Rezignace a volba členů Kontrolního a Finančního výboru obce Milín
Starosta  všechny  seznámil  s  tím,  že  zastupitel  Eduard  Vondrášek  se  stal  předsedou bytové  komise  a
zastupitelka Marie Vacková se stala členkou Školské rady ZŠ Milín. Této práci se chtějí věnovat a za sebe
do jednotlivých výborů navrhli nástupce, kterými jsou: Pavla Vondrášková do kontrolního výboru a Ing. Hana
Matějková (roz. Šalanská) do finančního výboru.
Další návrhy v rozpravě nebyly vzneseny.

Usnesení:
ZO
I.  bere  na  vědomí  rezignaci  člena  Kontrolního  výboru  obce  Milín  Eduarda  Vondráška  a  člena
Finančního výboru obce Milín Marii Vackové a dle § 84 odst. 2 písm. l) zákona o obcích je odvolává

Hlasování: Pro: 11 Proti: 0 Zdržel se: 2

Schváleno Usn. ZO 19/2022-2026
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II. volí Pavlu Vondráškovou za člena Kontrolního výboru obce Milín

Hlasování: Pro: 13 Proti: 0 Zdržel se: 0

Schváleno Usn. ZO 20/2022-2026

III. volí Ing. Hanu Matějkovou (roz. Šalanskou) za člena Finančního výboru obce Milín

Hlasování: Pro: 13 Proti: 0 Zdržel se: 0

Schváleno Usn. ZO 21/2022-2026

6. Rozpočtová změna č. 5
Starosta seznámil přítomné s rozpočtovou změnou. Sdělil, že Finanční výbor se sejde po 10.12.2022, kdy
bude hotov finanční výkaz za období do 30.11. t. r.. Změny okomentoval a otevřel rozpravu. Do rozpravy se
nikdo nepřihlásil.

Rozpočtová změna je součástí tohoto zápisu.

Usnesení:
ZO 
schvaluje rozpočtovou změnu č. 5  rozpočtu obce Milín 2022.

Hlasování: Pro: 13 Proti: 0 Zdržel se: 0

Schváleno Usn. ZO 22/2022-2026

7. Interpelace, diskuse, závěr 

Starosta vyzval všechny zastupitele k interpelaci. 

Dana Reiterová otevřela otázku formy účasti  veřejnosti  na chodu osad. Osadní výbory, kontaktní  osoby
z osad, aktivní SDH, apod. Starosta doplnil, že pokud se občané osad shodnou a budou chtít zřídit osadní
výbor, je to možné, zároveň je vhodné zvážit, zda tuto funkci neplní již např. SDH a šlo by o ty samé lidi. 

Diskuse veřejnosti:

J. K. souhlasí s tím, že je nutné, aby to v osadě probrali. Dále navrhla komunikaci s obcí mailem. Starosta
uvedl, že je nutné oddělit běžný provoz – tam je třeba komunikovat napřímo, ale u komplexnějších záležitostí
jako jsou pozemkové úpravy, změny územního plánu, apod. by bylo vhodné volit variantu zástupců osady.

J. K. navrhla,  že by bylo dobré pojmenovat, na co má osada nárok, aby věděli,  kdo se stará o údržbu
pozemků, kdo vyváží odpadky, apod. 

Zastupitelka Dana Reiterová nabídla možnost dovozu knih  k zápůjčce pro čtenáře z obecní knihovny (po
předchozí domluvě).

Zastupitel  Zdeněk  Čedík  upozornil  na  možnost  čerpání  dotace  z  rozpočtu  obce,  byť  z  důvodu recese
ekonomiky jde spíše o symbolické částky.

Zastupitelka  Dana Reiterová informovala  o  službě  mobilní  aplikace  V OBRAZE,  kde  je  možno získávat
aktuality z webu obce. Dále o službě Smart Info, která svým způsobem nahrazuje hlášení místního rozhlasu.
Službu je možno zřídit přes internet nebo i osobně přímo v knihovně (je třeba s sebou mít mobilní telefon). 

Diskuse občanů na téma včasnost solení příjezdové komunikace do osady a prohrnování sněhu. Starosta
uvedl posloupnost  priorit  odklízení sněhu, kterou definuje Plán údržby komunikací  v obci  a samozřejmě
upřednostňuje zajištění dostupnosti ZŠ, MŠ, JSDH Milín, atd.. 
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D. S. navrhla pořízení kontejneru na plast. Starosta sdělil, že obec nebude zřizovat kontejnery na plasty z
důvodu efektivnosti a ekonomičnosti současného systému (sběr do plastových pytlů a svoz zaměstnanci
obce). Zastupitel Zdeněk Čedík doplnil výhody, kdy si obec svoz zajišťuje sama.

Starosta SDH T. K. uvedl, že SDH má vypracovaný projekt na dětské hřiště a požádá o dotaci z rozpočtu
obce s tím, že by SDH hřiště postavilo svépomocí. Starosta obce upozornil na nutnost certifikace herních
prvků. Zastupitel Zdeněk Čedík popsal dosavadní zkušenost finančního výboru v rámci dotačního řízení a
doporučil stanovení priorit občanů osady – hasičárna, hřiště, atd. Starosta obce vysvětlil nereálnost dotace
z EU na oba zmíněné záměry. 

Diskuse občanů nad prioritami: hřiště, vyasfaltování příjezdové silnice do Rtišovic, hasičárna, dobudování
další části návsi. Starosta obce připomněl, že obec vlastní minimum pozemků a bude úspěch, pokud se
podaří upravit vlastnické poměry s největším vlastníkem nemovitostí v osadě. Od uvedeného se odvinou
další předpokládané investice do komunikací a veřejných prostranství. Zároveň uvedl, že bude za úspěch
v tomto volebním období pokládat znovuvybudování hasičské zbrojnice, kde prvotní náklady jsou odhadnuty
na 600.000,- Kč. Doplnil, že zastupitelstvo musí hledět i na rozvoj dalších místních částí obce.

Starosta poděkoval všem za hojnou účast.

Konec ZO v 20:20 h.

Přílohy zápisu (založeno u spisu):
1) Prezenční listina
2) Rozpočtová změna č. 5

Zápis byl vyhotoven dne: 15.11.2022

Zapisovatel: Petr Walenka

Datum Podpis

Ověřovatelé: Dana Reiterová 21.11.2022 Dana Reiterová v. r.

Marie Vacková 21.11.2022 Marie Vacková v. r.

Starosta: Vladimír Vojáček 18.11.2022 Vladimír Vojáček v. r.

Razítko obce:
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